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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2360
	Course Number
	2360

	授課教師
	王文傑
	instructor
	WANG,WEN CHIEH

	中文課名
	電腦應用概論
	Course Name
	Introduction to Computer Applications

	開課單位
	景觀及都市設計系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程主要教授在都市計劃，以及景觀建築等環境規劃設計範疇，所會使用到的基本電腦應用軟體操作；而重點將集中在Office套件和網際網路之應用上。
	Objectives
	This is the introductory course for computer applications in urban planning and landscape architecture. It focuses on two major subjects. One is on the application of Office software packages. The other is on the application of Internet.　

	教材
	授課老師作課堂解說與示範操作，學生則配合作隨堂練習與課後作業。
	Teaching Materials
	Lecture, Hands-on Tutorial, In-class Exercise, and Homework Assignment.

	成績評量方式
	期中考（40%）

期末作業（45%）

課程參與（15%）
	Grading
	Mid-term Exam: 40%

Term Project: 45%

Class Participation: 15%

	教師網頁
	 

	教學內容
	本課程主要教授在都市計劃，以及景觀建築等環境規劃設計範疇，所會使用到的基本電腦應用軟體操作；而重點將集中在Office套件和網際網路之應用上。
	Syllabus
	This is the introductory course for computer applications in urban planning and landscape architecture.  It focuses on two major subjects.  One is on the application of Office software packages.  The other is on the application of Internet.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

